
Referat af 1. Semestergruppemøde for  Folkesundhedsvidenskab 4. semester den 25. marts 2025

Deltagere: Semesterkoordinator Henrik Bøggild, vejleder Kirsten Schultz Petersen, sekretær Heidi 
Ejlersen, repræsentanter fra 5 ud af 9 grupper – i alt 7 studerende

Afbud: gruppe 10308, 10302

Dagsorden:

1. Meddelelser fra koordinator og sekretær
2. Semesterstart
3. Projektstatus
4. Semestret generelt - arbejdsmiljø (fysisk, psykisk og socialt)
5. Eventuelt

Ad 1. Meddelelser

- Dimission er d. 27. juni kl. 14-16. Invitation følger.

Ad 2. Semesterstart

- Gruppedannelse i januar: 
- Det var en hurtig og smertefri proces
- Mødet var placeret tæt på nogle af projekteksamenerne, så enkelte var lidt pressede. 
Nogen synes, det er bedre at vente med gruppedannelse mm til semesterstart, andre 
synes det med fordel kan ligge sidst på 3. semester. 
- Det var godt, at man ikke skulle ønske specialevejleder inden eksamenen på 3. semester

- Intro semesterstart: 
- Relevant og informationsrig intro til specialet
- Det fungerede godt med karrierearrangementet allerede ved semesterstarten

- Statusseminar: 
- Ligger godt ift. hvor de studerende er i deres projekt
- Dejligt med skriftligt feedback fra opponentvejleder, da det kan være svært at huske alt fra 
seminaret

Ad 3. Projektstatus

- Alle grupper er godt i gang og ved godt mod
- Husk at kigge på semesterbeskrivelsen indimellem ifm. læringsmålene til projektarbejdet



Ad 4. Semesteret generelt

- Enkelte har taget imod tilbuddet om individuelle samtaler med karrierecenteret. 
- Det var rart at få hjælp til at få omsat begreber fra uddannelsen til noget man kan bruge ifm. 

jobsøgning. Koordinator på 3. semester er opmærksom på at hjælpe med de studerendes 
kompetenceprofiler allerede på 3. semester

- Det er til at finde ledige grupperum pt. Men de studerende forventer det bliver sværere 
længere henne på semesteret

Ad 5. Eventuelt

- Et Sundt Match: Man behøver ikke have en poster med, men husk tilmelding alligevel.
- AI må gerne bruges ifm. projektarbejde. Men ikke til eksamener uden at det direkte står 

som et hjælpemiddel. 
Brug af AI skal deklareres i projektet. Koordinator undersøger hvordan det bedst kan gøres. 
Skal der lavet et skema der kan udfyldes og vedlægges specialet eller skal det f.eks. være 
en del af procesevalueringen? Det vil være en stor hjælp, hvis det blev italesat allerede ved 
studiestart.
Der sættes spørgsmålstegn ved om AAU’s hjemmeside om AI er praktisk brugbar nok? 

- FSV har sidste optag i 2027, herefter sættes uddannelsen i bero. 

Opfølgnings punkter: Ansvarlig:
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